
Vragen EZ woordvoerders ivm Corona

Namens D66, PvdA, Denk, GL, PVV, VVD, SBU, CDA, S&S, SP. 

Veel dank voor de beantwoording van eerdere vragen. Fijn dat het college maatregelen treft voor 
zzp’ers en ondernemers. We zijn blij dat het college bijvoorbeeld snel facturen betaald, aangeeft 
coulant te zijn en veelvuldig in gesprek is met personen, bedrijven en organisaties in de stad. Wel 
hebben we nog enkele vragen ingegeven door signalen uit de stad die gaan over het innen van 
belastingen, heffingen en leges. Het lijkt de fracties niet redelijk om zaken te innen voor geen of 
minder gebruik in de periode waarin specifieke Corona maatregelen gelden. 

1.            Kan het college aangeven hoe zij omgaat met het innen van belastingen, heffingen, leges en 
andere kosten van ondernemers en organisaties in algemene zin? 
2.            Wil het college specifiek aangeven welke maatregelen zij treft voor de volgende zaken: 
precariobelasting, terrasvergunningen, legeskosten voor evenementen die niet doorgaan en 
afvalophaalkosten voor de periode gerelateerd aan Corona?


